
  
   PROTOKOLL från SvIVKs styrelsemöte nr 2-2024 
 

Tid: Den 18 april 2024. 

Plats: Telefonmöte. 

Närvarande styrelseledamöter: Jessica Zetterlund, Ullis Andersers, Inger Högberg, Ylva 
Tallqvist, Mats Hansson och Jenny Grönlund 

                   Närvarande suppleant: Ida Milton 

  Frånvarande styrelseledamot: Magnus Widén 

  Frånvarande suppleant: Leif Vennerström 

 

§1. Jessica Zetterlund öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

§2. Jessica Zetterlund valdes till mötesordförande och Ullis Andersers till mötessekreterare. 

§3. Val av justerare: mötesordföranden Jessica Zetterlund och Ida Milton. 

§4. Konstaterades att mötet är beslutsmässigt utlyst och alla behörigt kallade. 

§5. Dagordningen fastställdes.  

§6. Protokoll från möte nr 1-2024 godkändes. 

§7.         Ekonomi –  

  
   

Behållning på klubbens konton 2024-03-17   
   

Företagskonto 29 407,17  
Swish-konto 19 756,00  
Handkassa 0,00  
Placeringskonto 61 185,33  
SvIVK-Fond 10 245,30  
BPH-Fond 4 280,97  
Forskning och utbildningsfond 65 063,80  

Summa 189 938,57  
 
 
 
 
 
 

   



Antal medlemmar 2024-04-17   
   

Fullbetalande 142  
Familjemedlemmar 32  
Valpgåvomedlemmar 15  
Hedersmedlemmar 2  

Summa 191  
   

 

§8.  AHK – Kommer att ha ett möte för att stämma av arbetet med RAS och det fortsatta arbetet 
i AHK. 

§9.       Rapporter och skrivelser –  

16/1     In SvVK- VF2024- Inger Högberg representerar klubben. 

 

        §10.  Utställningar- Floby, Utställningen gick bra. Nöjda utställare och en mycket lyckad utställning. 
Bra domare som tog sig tid för nybörjare i ringen. 

 Det var 130 hundar anmälda. Jessica som både skrivit katalogen och organiserat utställningen 
ska ha all heder för sitt jobb. 

 Utställningen gick även ekonomiskt bra. Ca 28 000:- i vinst. 
   
 Apalby: Samarbetsmöte har hållits och det behövs folk som kan hjälpa till att bygga ringar redan 

på torsdagen. 
 Nytt möte kommer att hållas 25/4. 
 
 Tånga Hed – Inoff 25/8 domare Kaija Ahola, kollar på flygbiljetter. 
 
 2026 Firar klubben 50 år och planerar vidare inför det med en arbetsgrupp som består av i första 

hand Mats och Ylva. 
 
 Vi kollar även upp eventuella domare som vi önskar till dess. 
 
 Till stora specialen 2025 är Anne McDonald inbjuden. 
 
   
  
        §11.    Kontaktombuden – Cissi kommer att ta över som kontaktmannaansvarig efter Jessica. 
  
 Marie i Mellersta fick lov att ställa in sin träff på långfredagen pga för få anmälda.  
   
   

§ 12.  Tidningen och hemsidan – Tidningen är lika fin och bra som vanligt, så ett stort tack till 
redaktionen. 
Jessica uppdaterar det som behövs på hemsidan.  

   

§13. Övrigt- Finns det någon som vill ta över poängräkningen efter Jessica? 
Finns det någon som vill ta över vandringspriserna efter Jessica?  

 



    

§15.  Nytt möte kommer att hållas: 16/5 kl. 19.00 

        

 

§16. Jessica Zetterlund tackade deltagarna och avslutade mötet. 

 

 

Idkerberget 18 april, Ullis Andersers 

 

 

    

 

Jessica Zetterlund, mötesordförande Ida Milton, justerare 

Ida Milton


